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 Protokół  nr XXIV/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 8 czerwca  2016 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:02 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
14-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 
7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2015 rok. 
8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy  za 2015 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2015. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 

10. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy 

za 2015 rok. 

11. Dyskusja. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok, 
2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok, 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
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16. Zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 
 
 
Głos zabrał Wójt Gminy który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad  jako podpunkt 3 

w punkcie 12 uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2016 rok.  

Wobec powyższego, poddano pod głosowanie proponowaną zmianę. 
Za w/w zmianą o wprowadzeniu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2016 rok głosowało 15-stu radnych jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesioną zmianą. Za 

zmienionym porządkiem obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 
7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2015 rok. 
8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy  za 2015 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2015. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 

10. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy 

za 2015 rok. 

11. Dyskusja. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok, 
2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok, 
3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
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Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 15-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od  18.05.2016 r. do 8.06.2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska – M. Jerczyński powiedział, iż 

przystępując do procedury udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy zgodnie z prawem tryb 

przyjęcia uchwały absolutoryjnej musi być przeprowadzony w odpowiedniej kolejności wobec 

tego podjęcie w/w uchwały poprzedzone zostało niżej wymienionymi punktami porządku 

obrad.  

Ad.  6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która powiedziała: „Sprawozdanie finansowe 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Państwo Radni wcześniej otrzymali i  mieli 

czas do zapoznania się z nimi, były omówione na posiedzeniu wspólnym komisji stałych 

Rady Gminy w dniu 25.05.2016 r., jeżeli są jeszcze jakieś pytania i wątpliwości proszę 

pytać”.   

Następnie Skarbnik Gminy odczytała w/w sprawozdania, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ad. 7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień 

31 grudnia 2015 rok.  

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego 

według stanu na dzień 31 grudnia 2015 rok, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała pozytywną opinię o przedłożonym przez Wójta 

Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2015 r., która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska    
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Górecki, który odczytał opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok.  

Głos zabrał ponownie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Górecki, który odczytał 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łęka 

Opatowska za 2015 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Zapoznanie się  z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy za 2015 rok.  

Głos zabrał Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy – L. Zalewski, który przedstawił opinię w 

odniesieniu do wykonania budżetu Gminy za 2015 rok z posiedzenia wspólnego komisji 

stałych Rady Gminy z dnia 25.05.2016 r. Na 9-ciu obecnych radnych, 9 –ciu pozytywnie 

zaopiniowało wykonanie budżetu za 2015 rok.   

Ad. 11. Dyskusja  

 Głos zabrał Wójt Gminy – A. Kopis, który powiedział: „Na posiedzeniu wspólnym o 

którym wspominał Radny Zalewski  wszystkie zapytania i wątpliwości były wyjaśnione. 

Cieszy fakt, że na przestrzeni roku o którym rozmawiamy dzisiaj udało się tak dużo 

zrealizować min. w kontekście inwestycji tych mniejszych i większych. Bo nawet te mniejsze 

są czasami dla danej grupy dla danego środowiska dla danej społeczności niezmiernie 

ważne i istotne. To wszystko udało się naszą wspólną pracą osiągnąć. Nie ukrywam 

absolutorium dotyczy funkcji Wójta Gminy, którą dzisiaj sprawuje ale pracujemy na nie 

wszyscy wspólnie”. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział: „Zgodnie z inwestycjami jakie 

zostały wykonane, których było około 25 w okolicach powyżej 10-ciu  tysięcy, cieszy fakt że 

przy rozpoczęciu prac mieliśmy wskaźnik zadłużenia w granicach  50 % dzisiaj mamy 35 %. 

Mnie osobiście martwią nasi dłużnicy. Musimy nad tym popracować żeby wypracować jakiś 

system, żeby udało się troszeczkę więcej tych zobowiązań ściągnąć”.  

 Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu 

porządku obrad. 

 Ad. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu       Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok.  

Wobec braku pytań i uwag, Skarbnik Gminy odczytała projekt w/w uchwały  

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 

uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIV/95/2016 w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok.  

 2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 
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Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący M. Jerczyński odczytał projekt w/w uchwały  

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 

uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXIV/96/2016 w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2015 rok. 

Idąc dalej Wójt Gminy serdecznie podziękował Państwu Radnym za udzielone absolutorium, 

za współpracę za każde sugestie podpowiedzi, opinie,  uwagi oraz wszystkim osobom, które 

wspomagają Go w pracach z budżetem Gminy: Pani Skarbnik i pracownikom Referatu 

Finansowego, Pani Sekretarz, pracownikom Urzędu Gminy, dyrektorom szkół oraz sołtysom.   

3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok  
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetowe Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „To co powiedziałem na komisji Planowania i Budżetu, 
która miała miejsce tuż przed dzisiejszą sesją. Na co dzień się tego nie stosuje jednak 
poprosiłem żeby dzięki Państwa Radnych akceptacji wnieść do porządku obrad punkt zmian 
budżetowych tak jak Państwo mieli przybliżone wcześniej na komisji. Kwestia dotyczy czasu 
który nie chciałbym pozostawiać jeszcze do kolejnej sesji na koniec miesiąca czerwca przed 
okresem wakacyjnym dlatego te wspomniane inwestycje jak kanalizacja, potrzeby związane 
z ulicą Jasną w Łęce Opatowskiej jak i wspomniana dotacja na żłobek i możliwość jak 
najszybszego wypuszczenia przetargu jak również kwestia związana z przetargiem na 
budowę dróg na terenie naszej gminy to pozwoli nam rzeczywiście kolejne inwestycje w tym 
roku bieżącym jak gdyby rozpocząć i realizować. Mam nadzieję że Państwo się przychylą do 
w/w zmian budżetowych. Nie ma mowy tutaj o kredytach tylko środkach finansowych, które 
na tę chwilę Gmina Łęka Opatowska posiada.   

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu Łukasz Olbrych, 
który przedstawił pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji.  

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIV/97/2016 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok. 

 
Ad. 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad. 14. Wolne wnioski i informacje 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się  do kilku kwestii wywołanych na 
ostatniej sesji i komisjach: „Dla informacji, na terenie Gminy Łęka Opatowska w ramach 
Programu 500+ na tą chwilę objętych jest ponad 700 dzieci kwota, która została już za dwa 
miesiące wypłacona to niecałe 700 tyś. zł. W sprawozdaniu pominąłem jedną i dość istotną 
rzecz na komisji, która miała miejsce 2 tygodnie temu, padały słowa podziękowań w kierunku 
zmiany oświetlenia, które jest zrobione dla Państwa z naszym udziałem jako udziałem gminy 
na kwotę ponad 26 tyś zł. wspólnie ze spółką oświetlenie uliczne. Wymiana oświetlenia na  
sodowe, energooszczędne była w miejscowościach Piaski, Biadaszki, Trzebień, i część Łęki 
Opatowskiej. Natomiast z pytań, które padały na ostatniej sesji mogę powiedzieć, że lustra o 
których była mowa na Lipiu jest już zamontowane w Opatowie do piątku ma być sprawa 
załatwiona”.  

Następnie głos zabrał Radny Bartosik, który przedstawił aneks do ustawy o wywozie śmieci. 
Osoba wynajmująca kwatery jest zobowiązana zgłosić do Urzędu Gminy w terminie 7 dni o 
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ilości osób celem naliczania opłaty za wywóz śmieci. Uniknie to zapełnienia dużych 
kontenerów oraz zmniejszy koszty gminy.  

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział: „Iż temat śmieci jest 
zaplanowany na najbliższym posiedzeniu wspólnym komisji  w dniu 22.06.br.”. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Nie ukrywam w pewnych kwestiach dot. 
regulaminu Rada Gminy Łęka Opatowska pochylała się i pewne kwestie żeśmy wyjaśniali 
zgodnie z sugestiami organu, który nas kontroluje natomiast to co dotyczy uchwał ogólno-
śmieciowych, które leżą w gestii Rady Gminy nie ukrywam pewne wnioski dotyczyły pytań 
związanych z mieszkańcami z Ukrainy, którzy tutaj pracują tak jak Pan Przewodniczący 
powiedział pochylimy się nad tym wraz z Wysoką Radą. Przygotowujemy pewne kwestie 
związane z procedurami i zmianami w tych uchwałach śmieciowych. Jak również będziemy 
otwarci na propozycje tak jak tutaj wspominał Radny Bartosik aby te koszty po stronie gminy 
obniżyć bo w świetle innych gmin w powiecie  kępińskim nasza gmina ma najmniejsze stawki 
za wywóz śmieci aby rzeczywiście one odzwierciedlały się co do kosztów poniesionych 
przez Gminę.  

Radny Rogalewski: „Chciałbym podziękować za duże zaangażowanie odnośnie remontu 
dachu przedszkola w Łęce Opatowskiej oraz cieszy fakt o planowanej w przyszłym roku 
modernizacji tego obiektu. Zaniedbania są z lat poprzednich”.  

Następnie Radny Rogalewski podziękował za wstępne zaangażowanie odnośnie sprawy 
mieszkańców z ulicy Jasnej oraz zgłosił Przedstawicielowi SP ZOZ w Kępnie Radnemu 
Zalewskiemu zły stan techniczny rolet na Oddziale Dziecięcym w Szpitalu w Kępnie.   

Radny Kowalski: „Wydarzenie do którego chcę się odnieść to Powiatowy Dzień Strażaka. 
Dziękuję serdecznie Panu Wójtowi za wsparcie marszu św. Floriana i tego wszystkiego co 
się tam działo i w czasie mszy i po mszy. Nie tylko finansowego wsparcia ale również 
osobistego udziału w całym przedsięwzięciu jako główny organizator jeszcze raz składam 
serdeczne podziękowania. Głównym zamysłem tego wydarzenia było to aby skonsolidować i 
pokazać jedność braci strażackiej szczególnie bo Św. Florian jest patronem strażaków . 
Szkoda troszkę że niektóre jednostki nie stawiły się na tym marszu ale myślę, że zostanie to 
zmienione w następnych edycjach tego wydarzenia tak jak już to padało nie tylko ze strony 
Pana Wójta ale również mieszkańców, na pewno będzie to kontynuowane w jakiej formie 
czas pokarze, warto podkreślić to, że udało się zorganizować coś wspólnym wysiłkiem bo to 
że Opatowskie Stowarzyszenie było jak gdyby głównym koordynatorem ale oczywiście w tym 
uczestniczyły wszystkie jednostki OSP oraz Rada Parafialna z Opatowa jak i sołectwo. 
Można powiedzieć że jest to warte podtrzymania. Jeszcze raz dziękuję wszystkim za 
wsparcie” 

Przewodniczący Rady: „Panie Wójcie w sprawozdaniu wspomniał Pan o spotkaniu z 
Wojewodą czy w sprawie drogi jak i chodnika wiadomo coś konkretnego?” 

Wójt Gminy: „ Za te miłe słowa kierowane w moją stronę bardzo dziękuję, takie słowa bardzo 
motywują i budują. Za tym wszystkim nie kryję się tylko moja osoba, to kryją się pracownicy, 
wszyscy ci z kim dane mi jest współpracować. Państwo jesteście inicjatorami pewnych 
założeń i zadań  i to wszystko udaje się dzięki zaangażowaniu wielu osób.  

Jeśli chodzi o pytanie Pana Przewodniczącego związanego z drogą krajową, nie chciałbym 
wybiegać zbyt pochopnie z informacją, wolałbym poczekać do realnego pisma mówiącego o 
możliwości bo nie ukrywam jak Wysoka Rada zdecydowała tak stosowne pismo tutaj 
poprzez Kierownika zostało na ręce Pana Marszałka Wojciecha Jankowiaka  złożone z 
naszej strony po raz trzeci. Zmieniły się pewne uwarunkowania i pewna decyzyjność w tym 
kraju w kontekście takim że to co ma się tutaj wydarzyć w tej małej ojczyźnie jaką jest nasza 
gmina bo mówimy o ciągu pieszo rowerowym Granice – Szalonka to musi też decyzja 
zapaść nie w Poznaniu lecz w Warszawie ale Pan Marszałek Jankowiak jednoznacznie 
określił, że jest ku temu bynajmniej sposobność. Najpierw miejmy to na piśmie a później 



str. 7 
 

miejmy to w finansach a później na końcu cieszmy się jeśli to będzie zrealizowane. Dlatego 
wolę naprawdę ostrożnie do pewnych tematów podchodzić. Natomiast nie ukrywam w 
kontekście chociażby zapytań od dwóch mieszkańców Łęki Opatowskiej którzy borykają się 
z kwestią budynku mieszkalnego i budynku gospodarczego w kontekście planowanej 
inwestycji pn. S11 jeśli do końca miesiąca coś będę wiedział to na sesji czy komisji bliżej 
Państwu przedstawię informacje kiedy ta inwestycja miałaby się rozpocząć i w jakich 
etapach będzie realizowana bo miałoby to być podciągnięte pod obwodnicę”. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował i zaprosił na „Dzień Dawcy Szpiku”, który 
odbędzie się 10.06.br w sali gimnastycznej w Gimnazjum w Opatowie, gdzie pełnoletnie 
osoby będą mogły się zarejestrować na potencjalnych dawców szpiku. 

Wójt Gminy: „Poprosił sołtysów i radnych aby na chwilę po posiedzeniu sesji zostali na sali. 
Następnie przekazał iż w dniu dzisiejszym otrzymano pocztą elektroniczną w Urzędzie 
Gminy wiadomość  o podłożeniu bomby z trucizną. Następnie przyszła wiadomość z 
Rządowego Biura Bezpieczeństwa dotycząca anonimowych wiadomości wysłanych od rana 
do urzędów wojewódzkich i jednostek podległych na terenie całego kraju dot. podłożenia 
bomby z trucizną z rekomendacją aby nie ewakuować.  

Wójt również poinformował, iż w budynku Urzędu jest obecnie Policja, która dokonuje 
rutynowych oględzin związanych z w/w sprawą.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad.15 . Zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:40 zamknął 
obrady XXIV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady 

/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 


